
PROTOKÓŁ  Nr V/15 
 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 27 marca 2015 roku 
w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godz. od 10 00 do 15 15. 

 
Sesji przewodniczył Pan Henryk Lis – Przewodniczący Rady Gminy. 
W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pani Edyta Wójcik – Skarbnik Gminy, 
Pan Daniel Marczak p.o. Kierownika Referatu Gospodarki, Pani Teresa Stefańska – Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie, Pan Tomasz Gmitruk – radca prawny, radni 
oraz sołtysi z terenu Gminy Secemin wg załączonych list obecności. 
 
 
Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych 
Radnych obecnych na sesji – 15 
 
 
Porządek obrad. 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Wyjazd do Woli Czaryskiej w celu wizji lokalnej nt. działki, którą chce zakupić Kierownik 

Domu Pomocy Społecznej w Woli Czaryskiej oraz wyjazd na drogę Wola Kuczkowska – 
Dąbie w celu zapoznania się ze stanem poboczy przy tej drodze. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie za 2014r.  
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- likwidacji Szkoły Podstawowej w Psarach wraz ze Szkołą Filialną w Kuczkowie; 
- zmian budżetu gminy na 2015 r.; 
- poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów 
  oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
- poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
  inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
- utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Woli 
Czaryskiej, a także ustalenia jego numeru, granic i siedziby obwodowej komisji wyborczej 
w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r.; 
- przyjęcia „programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2015 rok”.; 
- zmian Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
   i Narkomanii na rok 2015. 
- przystąpienia Gminy Secemin do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa 
  Działania; 
- wyznaczenia przedstawiciela Gminy Secemin w Stowarzyszeniu Świętokrzyska Rybacka 
   Lokalna Grupa Działania; 
- rozpatrzenia skargi Pani Haliny Ślęzak z dnia 8 stycznia 2015 roku. 

     7.   Interpelacje i zapytania radnych. 
     8.   Wolne wnioski i informacje. 
     9.   Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy. 
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Streszczenie przebiegu obrad: 
 
Ad.1. 
 Sesję otworzył Pan Henryk Lis – Przewodniczący Rady Gminy. Powitał serdecznie 
przybyłych na sesję zaproszonych gości, przedstawicieli Urzędu Gminy oraz radnych 
 i sołtysów z terenu Gminy Secemin. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w dzisiejszej sesji 
uczestniczy 15 radnych i mogą być podejmowane prawomocne uchwały. Następnie przedstawił 
porządek obrad sesji. Pan Wójt zgłosił wniosek o zmianę przedstawionego porządku obrad 
polegającą na wprowadzeniu dodatkowego punktu tj. wyjazd do Woli Czaryskiej w celu wizji 
lokalnej nt. działki, którą chce zakupić Kierownik Domu Pomocy Społecznej w Woli Czaryskiej 
oraz wyjazd na drogę Wola Kuczkowska – Dąbie w celu zapoznania się ze stanem poboczy przy tej 
drodze, a także włączenie w punkcie dot. rozpatrzenia i podejmowania uchwał dodatkowych trzech 
uchwał w sprawie: 

- przystąpienia Gminy Secemin do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa 
Działania; 
- wyznaczenia przedstawiciela Gminy Secemin w Stowarzyszeniu Świętokrzyska Rybacka 
Lokalna Grupa Działania; 
- rozpatrzenia skargi Pani Haliny Ślęzak z dnia 8 stycznia 2015 roku. 

Wniosek Pana Wójta o włączenie do porządku obrad w/w punktów został przyjęty przez radnych 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 
Ad.2. 
 W punkcie tym obecni na sesji udali się do Woli Czarskiej, aby bezpośrednio w terenie 
zapoznać się z położeniem nieruchomości o kupno której złożył wniosek Pan L. Matysiak – 
Kierownik Domu Pomocy Społecznej w Woli Czaryskiej. Działkę tę planuje przeznaczyć pod 
zabudowę na zwiększenie liczby miejsc dla pensjonariuszy. Następnie udano się na drogę Wola 
Kuczkowska – Dąbie w celu zapoznania się ze stanem pobocza przy niedawno wykonanej 
inwestycji drogowej, której grozi zniszczenie i podjęcia w tym temacie niezbędnych działań 
zapobiegających powyższemu. 
 
Ad.3. 
 Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.4. 
 Punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między sesjami, 
a mianowicie: 
- uczestniczył w zebraniach sołeckich; 
- uczestniczył w obradach Zarządu Gminnego OSP; 
- 25.02.15 r. przekazano plac budowy wykonawcy sieci wodociągowej w Wałkonowach Górnych, 
Zakrzowie i Lipinach; 
- wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy objechał wieczorem miejscowości na terenie naszej 
gminy w celu rozeznania sytuacji dotyczącej konieczności zainstalowania lamp oświetlenia 
ulicznego bądź ich demontażu w miejscach gdzie są zbędne; 
- uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami spółdzielni socjalnej i lokatorki budynku w którym 
ma mieścić się spółdzielnia, ponieważ dochodzi między tymi osobami do różnych spornych 
sytuacji; 
- uczestniczył z Panią Skarbnik w spotkaniu z przedstawicielami fundacji STIWEK 
współpracującej z naszą gminą w realizacji projektów, aby przyspieszyć prace, bo były duże 
opóźnienia. Fundacja stwarza sytuacje wymagające interwencji z naszej strony; 
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- był w Nadolniku wspólnie z Panem D. Marczak w sprawie naprawy drogi gminnej Nadolnik – 
Jeżowice oraz zamontowania lamp oświetleniowych; 
- spotkał się z przedstawicielami Stowarzyszenia Towarzystwa Pamięci S. Czarnieckiego w kwestii 
dofinansowania; 
- 11.03.15 r. spotkał się z przedstawicielami firmy, która opracowuje dokumentację dla naszej 
gminy dot. przygotowanie procedury polityki bezpieczeństwa i zarządzania systemami 
informatycznymi w UG;  
- 12.03.15 r. rozmawiał z przedstawicielami firmy ZETO realizujących projekt z programu Kapitał 
Ludzki – e-urząd. 
- wydał zarządzenie w sprawie odwołania Pana Sekretarza z funkcji urzędnika wyborczego,  
w związku z tym, że przebywa on na dłuższym zwolnieniu lekarskim, a zbliżają się wybory 
Prezydenta RP i trzeba realizować zadania z tym związane. Na urzędnika wyborczego powołał Pan 
Daniela Marczaka. 
- przeprowadzono nabór na stanowisko ds. gospodarki komunalnej i windykacji należności  
publicznoprawnych ; 
- wysłano zapytania cenowe na zakup kruszywa na drogi. Wybrano firmę RADEKS. Będzie 
zakupionych ok. 2 tys. ton kruszywa oraz 500 ton kruszywa o innej granulacji. Oferowane ceny za 
kruszywo są niższe niż w ubiegłym roku. 
- 10.03.15 r. miał miejsce wypadek drogowy w rynku w Seceminie. Zostały uszkodzone barierki i 
słup. Zgłoszono ubezpieczycielowi pojazdu szkody spowodowane wypadkiem. Ubezpieczyciel 
odmówił zapłaty. Dzisiaj ma przyjechać przedstawiciel firmy ubezpieczeniowej w celu dokonania 
oględzin zgłoszonej szkody; 
- zatrudniono w Urzędzie Gminy stażystów; 
- przeprowadzono nabór na stanowisko z-cy kierownika USC. Wpłynęły 4 oferty. Jedna oferta nie 
spełniała wymogów formalnych. Do testów przystąpiły 2 osoby. Na stanowisko Z-cy Kierownika 
USC wybrano Pana Dominika Stawiarza; 
- wykonywano prace w rynku w zakresie naprawy oświetlenia. Na zlecenie firmy wykonującej 
przebudowę rynku, naprawę oświetlenia wykonywała firma Pana Gwiazdy. Część awarii usunięto, 
a reszta jest poza możliwościami Pana Gwiazdy. 
Podobny problem z oświetleniem jest na ul. Koniecpolskiej w Seceminie. Z uzyskanych informacji 
w tym temacie wynika, że uszkodzenia powstały w związku z przebudową drogi wojewódzkiej.  
 
Uwag ani pytań do przedstawionej przez Pana Wójta informacji nie zgłaszano. 
 
Ad.5. 
 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2014 r. przedstawiła 
Pani Teresa Stefańska – Kierownik GOPS. 
Sprawozdanie to stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Pytań w tym temacie nie zgłaszano. 
 
Ad.6. 
 W punkcie tym głos zabrał Pan Wójt. Przypomniał, że na poprzedniej sesji podjęto uchwałę 
intencyjną w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Psarach wraz ze szkołą filialną  
w Kuczkowie.  Uchwała ta została przesłana do Kuratorium Oświaty w Kielcach. Obecnie 
posiadamy pozytywną opinię kuratora w tym temacie, więc przygotowano na dzisiejszą sesję 
projekt uchwały o likwidacji tych placówek. 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Psarach wraz ze Szkołą Filialną w Kuczkowie. 
Do projektu tej uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem 
tej uchwały. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Radny Pan J. Bartyzel w tym czasie był poza 
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salą obrad. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 10, głosów „przeciw” – 0, głosów 
„wstrzymujących się” – 4. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Psarach 
wraz ze Szkołą Filialną w Kuczkowie została przyjęta większością głosów. 
Uchwała Nr V/22/15 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Psarach wraz ze Szkołą Filialną 
w Kuczkowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
 Następnie głos zabrała Pani E. Wójcik – Skarbnik Gminy. Szczegółowo omówiła 
proponowane zmiany w budżecie gminy na 2015 r. Zwróciła na zmiany wprowadzone do projektu 
uchwały przesłanej wcześniej radnym. 
Uwag w tym temacie nie zgłaszano. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 
2015 r. W wyniku wprowadzonych zmian zwiększą się dochody i wydatki budżetowe o kwotę 
104 318, 00 zł i ogólne dochody stanowić będą kwotę – 14 463 211,30 zł, a ogólne wydatki kwotę – 
14 847 851,30 zł. Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 
„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 rok została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V/23/15 w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
  
 Następnie Pani Skarbnik wyjaśniła, że w związku z tym iż inkasentami do poboru podatków 
i opłat za odbiór odpadów komunalnych byli sołtysi, a obecnie w wyniku przeprowadzonych 
wyborów w sołectwach zmieniły się osoby pełniące te funkcje, należy wprowadzić zmiany  
w uchwałach dotyczących : 
- poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz 
ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
- poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego 
zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłaszano uwag. Następnie przystąpiono do jawnego 
głosowania nad projektem tej uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 
„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów 
oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V/24/15 w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, 
wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 W dalszej części tego punktu Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Do projektu tej uchwały nie 
zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem powyższej uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 
„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 
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wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr V/25/15 w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 Następnie głos zabrał Pan D. Marczak – urzędnik wyborczy, wyjaśnił, że na terenie naszej  
Gminy funkcjonuje w Woli Czaryskiej Dom Pomocy Społecznej w którym przebywa ponad 15 
pensjonariuszy, w związku z czym, obligatoryjnie należy w tej placówce utworzyć odrębny obwód 
głosowania w wyborach Prezydenta RP. Obowiązek ten wynika z ustawy – Kodeks wyborczy. 
Następnie omówił projekt uchwały w tym temacie. 
Pan D. Grzesik pytał czy uchwała ta obowiązywać będzie w wyborach do sejmu i senatu 
planowanych w tym roku. 
 
Pan D. Marczak wyjaśnił, że uchwała ta nie będzie obowiązywać w wyborach parlamentarnych. 
Tworzenie odrębnego obwodu głosowania w tej placówce zależne jest od liczby pensjonariuszy. 
Omówił zasady tworzenia odrębnych obwodów głosowania. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 
obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Woli Czaryskiej, a także ustalenia jego 
numeru, granic i siedziby obwodowej komisji wyborczej w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej 
Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r. 
Do projektu powyższej uchwały nie zgłaszano uwag. Następnie przystąpiono do jawnego 
głosowania nad projektem tej uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 
„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Woli 
Czaryskiej, a także ustalenia jego numeru, granic i siedziby obwodowej komisji wyborczej  
w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r. została 
przyjęta jednogłośnie . 
Uchwała Nr V/26/15 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Woli Czaryskiej, a także ustalenia jego numeru, granic i siedziby obwodowej komisji 
wyborczej w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 
r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 W dalszej części tego punktu głos zabrał Pan D. Marczak . Wyjaśnił, że ustawa o ochronie 
zwierząt zobowiązuje organ stanowiący gminy do podejmowania co roku uchwały w sprawie 
przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy. Przygotowany program uzyskał pozytywną opinie  Powiatowego Lekarza 
Weterynarii, Towarzystwa Opieki nad zwierzętami oraz dzierżawców i zarządców obwodów 
łowieckich działających na obszarze gminy. Prosił o przyjęcie uchwały w powyższym temacie. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin 
na 2015 rok”. 
Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag. Następnie przedstawiony  projekt uchwały poddał pod 
głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, 
głosów „przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że 
uchwała w sprawie przyjęcia „programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2015 rok” przyjęta została jednogłośnie  
w głosowaniu jawnym. 
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Uchwała Nr V/27/15 w sprawie przyjęcia „programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2015 rok” stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
W dalszej części tego punktu przystąpiono do rozpatrzenia uchwały w sprawie zmian Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2015. 
Pan T. Gmitruk – radca prawny wyjaśnił, że zmiana w GPRPA dotyczy uszczegółowienia zasad 
wypłacania zryczałtowanego wynagrodzenia Przewodniczącemu Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Brak takich zapisów stwarza problem, ponieważ nie ma określonego  
w GPRPA na 2015 r. konkretnego terminu wypłacenia tego wynagrodzenia. Ponadto w projekcie 
uchwały jest zapis dotyczący stosowania potrąceń za nieobecność przewodniczącego na 
posiedzeniu komisji.  
Radca prawny nadmienił, że przewodniczącym GKRPA jest radny. Zakaz wyrażony w art. 24d usg, 
który brzmi: ”Wójt nie może powierzyć radnemu gminy, w której radny uzyskał mandat, 
wykonywania pracy na podstawie umowy cywilnoprawnej”, odnosi się do czynności, które radny 
miałby wykonywać na podstawie umowy cywilnoprawnej. Powołanie członków GKRPA nie jest 
czynnością z zakresu prawa cywilnego i nie dochodzi do nawiązania stosunku cywilnoprawnego. 
Radny uzyskuje mandat w wyniku aktu głosowania, natomiast członkostwo w gminnej komisji 
rozwiązywania problemów alkoholowych w wyniku powołania przez organ gminy jakim jest wójt. 
W obowiązującym stanie prawnym – radny- na terenie gminy, w której uzyskał mandat może być 
członkiem w/w komisji i pobierać stosowne wynagrodzenie określone przez radę gminy  
w gminnym programie rozwiązywania problemów alkoholowych. 
 
 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2015. 
Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący Rady projekt powyższej 
uchwały poddał pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem 
uchwały było – 15, głosów „przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący Rady 
stwierdził, że uchwała w sprawie zmian Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2015 została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V/28/15 w sprawie zmian Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2015 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
  W dalszej części tego punktu Pan Wójt poinformował, że uczestniczył w Walnym 
Zgromadzeniu Lokalnej Grupy Rybackiej „Miedzy Nidą a Pilicą”  i wybrany został w skład 
Zarządu. Na posiedzeniu tym wynikł temat, że Lokalna Grupa Rybacka łączy się z „LGR 
Jędrzejowska Ryba” tworząc nowe stowarzyszenie Rybacka Lokalna Grupa Działania.17 kwietnia 
br ma być spotkanie w tym temacie i stąd propozycja przystąpienia naszej gminy do tego 
stowarzyszenia i projekt uchwały w tym temacie. Nie zgłaszano pytań w tym temacie. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Secemin do 
Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania; 
Następnie przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem tej uchwały. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów „przeciw” – 0, głosów 
„wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia 
Gminy Secemin do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania została 
przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V/29/15 w sprawie przystąpienia Gminy Secemin do Stowarzyszenia Świętokrzyska 
Rybacka Lokalna Grupa Działania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Następnie Pan Wójt zaproponował Pana Dominika Stawiarz na przedstawiciela naszej 
gminy w Stowarzyszeniu Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania. Propozycję tę 
uzasadniał tym, że Pan Stawiarz, kilka lat pracuje w  Lokalnej Grupie Rybackiej więc ma 
doświadczenie w tym zakresie, a od 1 kwietnia br. będzie pracownikiem Urzędu Gminy 
zatrudnionym na stanowisku Z-cy Kierownika USC. Rozmawiał już na ten temat z Panem D. 
Stawiarzem i ten wyraził zgodę na reprezentowanie naszej gminy w stowarzyszeniu. 
Innych propozycji w tym temacie nie zgłaszano. 
Pan Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 
Gminy Secemin w Stowarzyszeniu Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania. Do projektu 
uchwały nie zgłaszano uwag więc Przewodniczący poddał ten projekt pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 
„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Secemin  
w Stowarzyszeniu Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V/30/15 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Secemin w Stowarzyszeniu 
Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Kolejnym tematem było rozpatrzenie skargi z dnia 8.01.2015 r. złożonej przez Panią H. Ślęzak. 
Pan Z. Piątkiewicz  poinformował, że skarga ta rozpatrzona była na posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej. Ma ona charakter pomówienia , w wielu punktach nie zrozumiała dla nas. Komisja 
stwierdziła, aby uznać tę skargę w całości za bezzasadną. 
 
Pan R. Marciniak – powiedział, że chce się odnieść do tej skargi ponieważ wymienione są w niej 
nazwiska jego syna i żony. Zarzuty stawiane jego członkom rodziny są nieprawdziwe. Powiedział, 
że w poprzedniej kadencji Pani Ślęzak też pisała. Pisze ładnie ale nieczytelnie. Wezwano ją o 
wyjaśnienie, ale nie zgłosiła się więc zostało pismo bez odpowiedzi. Można przypuszczać, że ktoś 
jej pewne tematy podpowiada. 
 
Pan Wójt dodał, że ostatnio dostał od tej Pani kartkę ”upomnienie” w której ta Pani kieruje różne 
niezrozumiałe zarzuty. 
 
Pan E. Nowak dodał, że ta Pani „umila” życie wielu osobom z bliskiej rodziny i innym 
mieszkańcom Secemina. 
 
Pan Piątkiewicz dodał, że w uzasadnieniu do uchwały o rozpatrzeniu skargi zawarte jest pouczenie, 
że na podstawie art. 238 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – kodeks postępowania 
administracyjnego, w przypadku ponownego złożenia skargi w tej samej sprawie bez wskazania 
nowych okoliczności organ właściwy do rozpatrzenia skargi może podtrzymać swoje stanowisko 
z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy – bez zawiadamiania skarżącego. 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani 
Haliny Ślęzak z dnia 8 stycznia 2015 roku i przystąpiono do jawnego głosowania . 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 
„przeciw” było -0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Haliny Ślęzak  
z dnia 8 stycznia 2015 roku została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V/31/15 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Haliny Ślęzak z dnia 8 stycznia 2015 roku 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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- Pan M. Leśniak – poinformował, że mieszkańcy Zwleczy zgłaszają do niego, że ktoś często 
podpala las, w związku z czym prosił, aby uczulić dzielnicowego, aby częściej dozorowany był 
tamten teren. 
Kolejny temat zgłaszany przez mieszkańców dotyczy poboru opłat za wodę i ścieki. Mieszkańcy 
zwracają uwagę, aby inkasent podał termin kiedy będzie zbierał opłaty, bo często kogoś nie ma 
w domu i później jest problem, młodzi ludzie w jakiś sposób sobie z tym poradzą, ale starsi nie. 
 
Do powyższych tematów odniósł się Pan D. Marczak. Poinformował, że na temat wypalania traw są 
ulotki i będą zamieszczone na stronie internetowej gminy. 
W sprawie pobierania opłat skontaktuje się z Włoszczowskim Zakładem Wodociągów o ustalenie 
harmonogramu i będzie on zamieszczony na stronie internetowej gminy. 
 
Pan D. Grzesik zwrócił uwagę, że przed Żelisławicami ustawiony jest znak drogowy dopuszczający 
przejazd pojazdom do10 ton. Wcześniej kierowcy go respektowali, a teraz go nie przestrzegają. Był 
przypadek przy jednej z posesji, że zapadła się ziemia w miejscu położonego wodociągu. Być może 
spowodowane to zostało przez  jeżdżące tą drogą ciężkie samochody ciężarowe.  Może częstsze 
kontrole drogowe policji  w tym rejonie doprowadziłyby do tego, że ciężarowe samochody 
jeździłyby drogą wojewódzką. 
 
W dalszej części swej wypowiedzi Pan Grzesik poruszył sprawę dotyczącą trudnych warunków 
mieszkaniowych jednego z mieszkańców Żelisławic nadużywającego alkoholu. Prosił o interwencję 
w tym temacie. 
Odnosząc się do powyższych tematów Pan Wójt poinformował, że sprawę przejazdu samochodów 
ciężarowych zgłosi dzielnicowemu, a problemy mieszkaniowe mieszkańca Żelisławic Pani 
Kierownik GOPS. 
Pan G. Kaczmarski wyjaśnił, że taką osobę należy zgłosić do GKRPA, która podejmie stosowne w 
tym zakresie działania. 
 
Pan M. Gawlikowski pytał czy w uchwalanym  programie opieki nad zwierzętami zaplanowane są 
środki na sterylizację bezdomnych psów. 
 
Pan D. Marczak odpowiedział, że nie ma zaplanowanych środków finansowych na taki cel. 
 
Pani A. Piątkowska – prosiła o założenie lamp oświetleniowych na słupie nr 48 i 50 koło cmentarza 
w Psarach oraz na słupie 85/1 przy drodze w kierunku posesji Pana W. Klimasa w Psarach  
i ponawia wniosek o założenie 3 lamp w Psarach przy drodze w kierunku Kluczyc. 
Prosiła też o kamień na remont drogi k/ krzyża łączącej się z drogą gminną Zwlecza – Kluczyce. 
Pytała też kiedy będzie łatanie dziur na drodze do Zwleczy oraz która droga w Zwleczy będzie 
remontowana w ramach środków popowodziowych. 
W odpowiedzi na powyższe tematy Pan Wójt wyjaśnił, że po dokonaniu objazdu ustalone będą 
priorytety które drogi będą naprawiane. Poinformował także które odcinki drogi będą robione w 
Zwleczy. Myśli, że w drugiej połowie kwietnia będzie łatanie dziur na drodze do Zwleczy metodą 
natryskową. W temacie oświetlenia będzie rozmawiał z przedstawicielami Zakładu 
Energetycznego. 
 
Pani E. Walasek – zwróciła się o zamontowanie 1 lampy oświetleniowej w Kuczkowie za sklepem 
i k/ Pana Glinki przy drodze od strony lasu. Pytała też o możliwość zamontowania 2 lamp  
w Cegielni. Poinformowała również, że mieszkańcy proszą o naprawę kamieniem drogi w Woli 
Kuczkowskiej od posesji Pana Prysaka w kierunku Wolicy. Na odcinku ok. 100 m na tej drodze są 
dziury. 
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Pan A. Rajca – poruszył temat oświetlenia ulicznego w Woli Czaryskiej . Wnioskował o naprawę 
hydrantu w Woli Czaryskiej przy drodze „Pod Las”. 
 
Pan D. Grzesik pytał czy będą uzgadniane z nim i sołtysem tematy dotyczące zmiany lamp 
oświetleniowych. Przypomniał także o potrzebie oświetlenia drogi w Żelisławicach w kierunku 
stadionu. Prosił też o interwencję w Starostwie Powiatowym w sprawie kamienia na remont drogi 
na „Poświątki” w Żelisławicach. 
 
Pan Wójt poinformował o trwających rozmowach z Zarządem Dróg Powiatowych w spawie 
remontu dróg. Jeżeli by Zarząd Powiatu znalazł środki na ten cel to zastanowi się w jakim 
procencie może gmina partycypować w tym zadaniu. Jeżeli powiat wykonałby remont na dłuższym 
odcinku drogi to gmina też by dołożyła coś z własnego budżetu, aby naprawić cały odcinek drogi.  
 
Pan G. Kaczmarski – prosił o kamień na drogę Kluczyce – Wola Kuczkowska tj. w kierunku torów 
kolejowych. Należy też wymienić żarówkę bo nie świeci na słupie nr 9 w Kluczycach. Wskazał na 
potrzebę zamontowania tabliczek w Woli Kuczkowskiej informujących o nr posesji  
w poszczególnych uliczkach, aby ułatwić kierowcom dojazd do posesji. Często kierowca pogotowia 
błądzi szukając zgłoszonego numeru nieruchomości, a takie tablice informacyjne ułatwiłyby dojazd. 
 
Pan E. Nowak – przypomniał o konieczności podjęcia interwencji w sprawie ciągłej linii na drodze 
wojewódzkiej, która uniemożliwia wjazd od strony Koniecpola na parking w rynku w Seceminie. 
 
Pani J. Sitkowska – poinformowała o szkodach wyrządzonych przez bobry na łąkach i terenach 
zalesionych na które rolnicy otrzymali dofinansowanie ze środków unijnych. Przez szkodliwą 
działalność bobrów zalane są także drogi. Prosiła o interwencję w tej sprawie oraz pomoc  
w redagowaniu pisma do właściwych urzędów. 
 
W nawiązaniu do poruszonego tematu Pan Wójt wyjaśnił, że jeżeli cieki wodne traktowane są jako 
rzeki to Wojewódzki Zarząd Spółek Wodnych udrażnia je. Natomiast jeżeli są to rowy melioracyjne 
to ich udrażnianie leży w gestii miejscowych spółek wodnych. Spróbuje w ramach posiadanego 
budżetu pomóc coś w tym zakresie. 
W temacie bobrów myśli, że można wystosować pismo do Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska z prośbą o interwencję, bo bobry budują już tamy nawet na małych rowach. Problem 
ten występuje w całym kraju. 
 
Pan R. Marciniak – poinformował o dużej wyrwie na drodze gminnej w Seceminie w kierunku 
cmentarza. Uważa, że do powstania tej wyrwy przyczyniły się ciężkie samochody jeżdżące tą drogą 
chyba do Drewstolu. Sugerował ustawienie tam znaku drogowego ograniczającego przejazd 
samochodom o dużym tonażu. 
Zwrócił też uwagę, że na posiedzeniu komisji bezpieczeństwa padł wniosek odnośnie budowy 
przedszkola. Uważa, że im wcześniej by się myślało o budowie przedszkola na nowej działce tym 
lepiej, bo w obecnym budynku jest duży tłok. 
Pytał też na jakim etapie jest budowa wodociągu w Wałkonowach Górnych? 
Zwracał również uwagę, że na drodze wojewódzkiej nie wszystkie studzienki zostały poprawione, 
w związku z czym, należy domagać się od wykonawcy podniesienia pozostałych studzienek w 
ramach gwarancji, aby poprawić warunki jazdy. 
 
Pan R. Marciniak pytał jaki jest stan prawny na dziś, zatrudnienia Pana J. Krzyżanowskiego, bo p.o. 
kierownika, chyba jest ograniczone czasowo. Jakie są przepisy w tym zakresie. Jaka jest sytuacja z 
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Sekretarzem. Powiedział, że dostał  informację o tym, że do wójta i przewodniczącego rady 
wpłynęło pismo od Pana J. Krzyżanowskiego, więc wypadałoby go przedstawić. 
 
Pan D. Marczak – udzielił odpowiedzi w temacie budowy wodociągu w Wałkonowach Górnych. 
Poinformował, że inwestycja jest w trakcie realizacji. Została podzielona na dwa etapy. Wykonano 
prace za ok. 200 tys. zł. Na pierwszy etap przewidziano kwotę 58 tys. zł. We wtorek złoży 
rozliczenie i ta kwota powinny wpłynąć do naszego budżetu. Poinformował też o problemach 
związanych z tą inwestycją, dotyczących przeprowadzenia sieci przez teren lasu oraz rozbieżności 
na mapach w zakresie przebiegu sieci. Prawdopodobnie jest to błąd projektanta. Rozmawiał w 
Starostwie i może będą wprowadzone odstępstwa od projektu. Dodał, że inwestycja jest 
realizowana i myśli, że wszystko w terminie będzie załatwione. 
 
Wyjaśnił również, że pełnienie obowiązków kierownika powierzono mu na czas choroby innego 
pracownika. Pan Krzyżanowski przebywa na zwolnieniu lekarskim, więc nie ma tu ograniczenia 
czasowego. Posiada upoważnienie wójta do pełnienia tych obowiązków. 
 
Pan Wójt – poinformował, że na drodze w kierunku cmentarza wstawiony będzie znak drogowy 
ograniczający przejazd pojazdom o dużym tonażu.. 
W temacie budowy przedszkola wyjaśnił, że był na spotkaniu w ŚUW na którym informowano  
o możliwościach pozyskiwania środków finansowych. W różnych programach pomocowych są 
środki na budowę przedszkola, ale nie wiadomo w jakiej wysokości. Będą też analizowane nasze 
możliwości finansowe w tym temacie. 
 
W temacie budowy wodociągu Pan Wójt poinformował, że rozmawiał z mieszkańcami Lipin, bo są 
sytuacje, że hydrant zlokalizowany jest w bramie wjazdowej na posesję, bądź nitka sieci 
wodociągowej  przebiega przez podwórko, na co nikt nie wyrażał zgody. Wszystkie tematy sporne 
zostały rozwiązane poza jednym przypadkiem. Planuje w najbliższy poniedziałek lub wtorek 
rozmawiać w tym temacie w Starostwie.  
 
- Pan Wójt powiedział, że zgłosi usterki o osiadaniu drogi przy studzienkach na drodze 
wojewódzkiej. Dodał, że część studzienek już poprawiono. Myśli, że przejazd tą drogą nie jest tak 
bardzo uciążliwy, ale wystosuje w tym temacie pismo. 
 
- W temacie Pana Sekretarza Pan Wójt wyjaśnił, że w grudniu ubr. Pan Sekretarz miał kolizję 
drogową, w styczniu był kilka dni w pracy, a potem poinformował, że źle się czuje i pójdzie do 
lekarza i do tej pory przebywa na zwolnieniu lekarskim. 
W sprawie Pana Jarosława Krzyżanowskiego Pan Wójt wyjaśnił, że zamierzał przedstawić pismo, 
które wpłynęło do urzędu. Nadmienił, że powinien rozwiązać z Panem Krzyżanowskim umowę o 
pracę w ciągu miesiąca od pozyskania informacji, że Pan J. Krzyżanowski należy do spółki prawa 
handlowego. Następnie poprosił radcę prawnego Pana T. Gmitruka o wyjaśnienie tego tematu. 
 
Pan T. Gmitruk wyjaśnił, że ustawa o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez 
osoby pełniące funkcje publiczne formułuje zakaz prowadzenia działalności gospodarczej, a także  
zasiadania we władzach spółek prawa handlowego, które prowadzą taką działalność min. przez 
urzędników samorządowych, którzy  upoważnieni są do wydawania decyzji administracyjnych w 
imieniu wójta. Wymienione w tej ustawie osoby  mają również zakaz posiadania udziałów w tych 
spółkach (powyżej 10%). Z wypisu z KRS wynika, że Pan J. Krzyżanowski zasiada w spółce prawa 
handlowego i posiada w niej udziały. W złożonym piśmie do Wójta i Przewodniczącego Rady 
Gminy Pan Krzyżanowski wyjaśnił, że zbył udziały z końcem 2014 r. i nie zasiada w zarządzie 
spółki. Z KRS wynika, jednak, że posiada takie udziały i pełni funkcję Prezesa Zarządu spółki 
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PROMO PLUS Sp. z o. o. W sytuacji gdy pracownik  narusza zakaz przewidziany w art. 4 pkt 1 
w zw. z art. 2 pkt 6 tej ustawy, pracodawca rozwiązuje z nim stosunek pracy i jest to ustawowy 
nakaz, gdzie przepis wyraźnie stanowi o takiej konieczności, nie pozostawiając pracodawcy w tej 
kwestii wyboru. Wójt ma instrukcyjny termin 1 miesiąca, aby rozwiązać umowę. W dniu 
dzisiejszym Wójt odbył z pracownikiem rozmowę, która nie przyniosła żadnego efektu, wobec tego 
Wójt zobligowany jest do kroków prawnych przewidzianych w ustawie, o której mówił radnym . 
 
Pan Wójt  przytoczył część pisma Pana J. Krzyżanowskiego z którego wynikało, że Pan J. 
Krzyżanowski z końcem roku pozbył się udziałów w spółce i nie jest członkiem zarządu tej spółki. 
O tym mówił podczas spotkania krewny Pana Krzyżanowskiego, a nie Pan Krzyżanowski. Pismo 
Pana Krzyżanowskiego wpłynęło 16 marca br., a w wyciągu z KRS z 20 marca br widnieje wpis -
Prezes Zarządu – Jarosław Krzyżanowski. Wójt uważa, że informacja zawarta w piśmie Pana 
Krzyżanowskiego jest nieprawdziwa. 
 
Pan J. Bartyzel poinformował, że brak jest dekla na studzience przy przejeździe kolejowym w 
Żelisławicach. Należy go zamontować dla bezpieczeństwa. 
Pytał też, czy ruszono z władzami PKP temat posadowienia wiaty na dworcu w Żelisławicach oraz 
czy coś zrobiono w temacie przejęcia drogi w Żelisławicach od PKP . 
 
W odpowiedzi na powyższe tematy Pan Marczak wyjaśnił, że w sprawie wiaty nie podejmowano 
rozmów. Natomiast w sprawie drogi wyjaśnił, że działka będzie dzielona i w tym roku temat drogi 
zostanie załatwiony. 
Pan J. Bartyzel dodał, aby na przejmowanej działce wydzielić kawałek placu pod parking. 
 
Pan Z. Piątkiewicz – poinformował, że z ul. Kościuszki i Czarnieckiego woda spływa do rowu przy 
granicy jego posesji. Rów ten szybko się zamula. Pytał czy istnieje spółka wodna w Seceminie i czy 
można się zwrócić do niej o częstsze czyszczenie tego rowu, a może to zadanie jest w gestii gminy. 
Do kogo zatem ma się zwrócić w tym temacie? Dodał, że jest to rów pełniący raczej funkcję kanału 
burzowego. 
 
Pan Wójt wyjaśnił, że spółka nie działa. Rolnicy sami udrażniają cieki wodne. Zobaczy jakie będą 
możliwości gminy w tym temacie. Wybierał się w temacie spółek do Zarządu Spółek i Melioracji 
Wodnych w Jędrzejowie, ale z powodu innych obowiązków do spotkania takiego nie doszło. 
 
Pan Z. Piątkiewicz – poinformował, że Komisja Rewizyjna podczas posiedzenia w dniu 23 marca 
br. była na działce nr 1095/2 i 1095/3 w Seceminie z której pobierany był piasek Działka ta była w 
2012 r. dzierżawiona przez firmę DROG-BUD . Komisja stwierdziła, że był tam pobór piasku na 
dużą skalę i stwierdziła duże zanieczyszczenie gruzem z dróg, śmieciami i odpadami 
proinwestycyjnymi. Teren nie jest dobrze zrekultywowany. Zwraca się do wójta, aby dowiedział się 
jak firma może nam zrekompensować ten piasek i zrekultywować teren. Pytał czy zwrócić się do 
firmy o polubowne załatwienie tej sprawy czy skierować sprawę do sądu?  
 
Pan Wójt powiedział, że podejmie rozmowy w tym temacie z firma DROG-BUD. Dodał, że 
mieszkańcy z Secemina przypominają mu ten temat i pytają czy sprawa została załatwiona. 
 
Pan H. Lis – zwracał się o naprawę chodnika przy kościele w Psarach oraz poinformował, że w 
wyniku uszkodzenia ciężkim samochodem zapadła się płyta betonowa na chodniku przy basenie w 
Psarach. Oznakował to miejsce, ale należy to naprawić, aby nie doszło do wypadku.  
Zwracał się także o naprawę kamieniem drogi w kierunku „Stojoszyna” w Psarach. 
 



 12

Pan D. Grzesik – poinformował, że z inicjatywy poprzedniego wójta Pana Krzysztofika powołana 
została Gminna Spółka Wodna, której jest przewodniczącym. Spółka ta jest tylko na papierze. Aby 
działała mieszkańcy muszą wypełnić deklaracje o przystąpieniu. Nikt tych deklaracji nie chce dać, 
bo wiąże się to ze składkami. W Żelisławicach zebrano pieniądze i wykonano część prac. Następnie 
zasugerował rozwiązanie przyjęte w tym temacie w gminie Krasocin, gdzie do 1 ha gruntu 
doliczono do podatku określoną kwotę. 
 
Pan D. Marczak – myśli, że w Krasocinie rozwiązali ten problem w oparciu o przepisy ordynacji 
podatkowej. Gmina może przejąć od właścicieli nieruchomości czyszczenie rowów i na ten cel 
pobierać opłaty. 
Pan J. Bartyzel – podkreślił, że problem jest w tym, że nikt nie chce przystąpić do spółki i nikt nie 
chce płacić. Powstała spółka w naszej gminie, od strony prawnej wszystko zostało załatwione ale 
dopóki płacenie składek nie będzie obowiązkiem to nikt nie zapłaci. Wszyscy domagają się 
czyszczenia rowów, ale za co to robić? Należy zastanowić się jak ten problem rozwiązać. 
 
Pan A. Rajca – zwracał się o nawiezienie kamienia na drogę Wola Czaryska – Celiny na odcinek 
ok. 300 m. 
 
Ad.8. 
 W punkcie tym głos zabrała Pani D. Rajca – zwróciła się do sołtysów z pytaniem czy 
wyrażają zgodę na udostępnienie ich danych tj. adresu zamieszkania, nr telefonu ponieważ na 
podstawie ustawy o dostępie do informacji publicznej, wpływają do Urzędu Gminy wnioski o 
udzielenie informacji publicznej w zakresie podania danych osobowych sołtysów: imię i nazwisko, 
adres zamieszkania, nr telefonu, e-mail, a urząd gminy zobowiązany jest do udzielenia odpowiedzi 
na złożony wniosek w ciągu 14 dni. 
 
Sołtysi wyrazili zgodę na udostępnianie ich danych adresowych i nr telefonów.  
Pan Wójt złożył życzenia sołtysom z okazji ich święta. Poinformował, że posiada  bilety na Targi 
AGROTECH w Kielcach i chętni mogą je otrzymać. 
 
Pan Przewodniczący Rady złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 
 
Ad.9. 
 W punkcie tym Przewodniczący Rady stwierdził, że wszystkie punkty porządku obrad 
zostały wyczerpane w związku z czym zamyka obrady V sesji Rady Gminy Secemin. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała         Przewodniczący 
 
(-)D.Rajca         (-) Henryk Lis 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


